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Woordvoeringslijn sportkantines scenario 1 7

Nu de horeca per 1 juni open mag hebben we besloten dat sportkantines per 1 juli kunnen

volgen mits de situatie random de verspreiding van het virus dit toe laat

We halen de datum van 1 September naar voren om zoals het nu lijkt deze versoepeling
eerder mogelijk is

De voor de horeca geldende protocollen en spelregels zijn daarbij ook van kracht op

sportkantines
Denk aan max 30 personen reserveren checkgesprek op klachten etc

Daarnaast roep ik de sportsector op om komende weken extra aandacht te geven aan het

informeren van al die vrijwilligers die de sportkantine draaiend houden

Dit in voorbereiding op de verwachte opening per 1 juli
Ik ben blij dat het er nu op lijkt dat we maatregelen eerder kunnen versoepelen
Echter blijft de situatie broos en volgen we nauwlettend hoe het zogenaamde
reproductiegetal zich ontwikkelt

Het kan dus ook zo zijn dat we eind juni moeten besluiten dat opening van de

sportkantines per 1 juli toch niet verantwoord is

Echter vooralsnog gaan we vanuit dat dit kan en roep ik de sportsector op zich goed voor

te bereiden op de aanstaande opening

Q Wat was nou de reden dat sportkantines eerst nog gesloten moesten blijven en nu

toch wel open kunnen

• Toen we begonnen met de versoepelingen wilden we het aantal contacten tussen mensen

nog zoveel mogelijk beperken
• We wilden goed kunnen volgen of het weer opstarten van onder andere de sport zou leiden

tot meer besmettingen
• En we goed wilden goed in beeld kunnen hebben wie met elkaar in contact hebben gestaan

indien er nieuwe besmettingen zouden optreden
• Vandaar dat we in het begin zeiden wel sporten rnaar niet op het complex blijven hangen
• We zijn nu een paar weken verder en het aantal besmettingen en de druk op de zorg

neemt af waardoor we verder kunnen versoepelen
• Nu per 1 juni de horeca onder voorwaarden weer open mag kunnen de sportkantines naar

verwachting op 1 juli volgen
• Voorde sportkantines zullen dezelfde voorwaarden gelden als in de overige horeca

Q U wijkt nu dus al af van de routekaart Gaat dat voor meer zaken gelden

• De routekaart is het spoorboekje dat we in principe volgen
• Niet alles kan tegelijk open
• We moeten het gefaseerd doen om te voorkomen dat we teveel risico s in een keer nemen

• Te meer daar de incubatietijd van het virus 2 tot 3 weken is en we die tijd dus ook nog

hebben om te kijken wat het effect is van eerdere versoepelingen
• Nu is de routekaart ook niet heilig Als het mogelijk is om eerder verantwoord te

versoepelen dat zullen we dat doen

• Voorde sportkantines is dat nu het geval waardoor zij in principe nu per 1 juli open
kunnen in plaats van de eerder genoemde datum van 1 September
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Q Waarom kunnen de sportkantines niet net zoals de horeca per 1 juni open

• We kiezen ervoorom de sportkantines een maand later dan de horeca te openen
• Dit heeft met twee zaken te maken

• Allereerst willen we gefaseerd versoepelen zodat we goed kunnen volgen wat het effect

van de versoepeling is op het aantal besmettingen
• Als blijkt dat de komende weken het aantal nieuwe besmettingen sterk toeneemt dienen

we te bezien of de volgende stap gezet kan worden

• Dit alles om te voorkomen dat we een tweede piek krijgen met alle gevolgen van dien

• Daarnaast geldt nog steeds dat we het bijeen komen van grote groepen mensen willen

vermijden
• Op een terras met een afgebakende hoeveelheid tafels en stoelen is dat beter te reguleren

dan rondom een buitensport accommodatie

• We willen daarom eerst leren van de horeca om op basis daarvan ook de sportkantines op

een verantwoorde wijze weer te kunnen openen

Q Hoe wordt er toezicht gehouden op de naleving van de protocollen door

sportkantines

• Dat gebeurt via twee lijnen
• De NVWA controleert alle horeca zo ook de sportkantines op het naleven van de sociale

hygiene
• Politie en BOA S controleren of sportverenigingen zich houden aan de spelregels die lokaal

bepaald zijn
• Daarnaast roep ik bestuurders en sporters op om nadrukkelijk de algemene hygiene

maatregelen en de 1 5 meter afstand in acht te nemen

• Zo zorgen we er samen voor dat het aantal nieuwe besmettingen niet oploopt en we de

deuren van de sportkantines open kunnen blijven houden

Q Waarom mogen kantines in binnensport accommodaties nog niet open

• Binnen sporten is vooralsnog niet toegestaan
• We hebben nog onvoldoende inzicht in de risico s die met binnen sporten samenhangen
• Omdat binnen sporten niet is toegestaan zijn ook de binnensport accommodaties nog

gesloten
• In dat licht zijn ook de sportkantines in alle binnensport accommodatie zoals sporthallen

nog gesloten
• Ik realiseer me echter dat we in Nederland beschikken over een gevarieerde

vrijetijdssector waarin recreatie sport en horeca in sommige gevallen door elkaar lopen
• Zo zijn er bijvoorbeeld grote centra waar je kunt lasergamen bowlen en zwemmen en

waar ook horeca bij in zit

• Voor dat soort complexen is het aan de gemeenten om te beoordelen of de accommodatie

open kan en welke activiteiten daardan kunnen plaatsvinden


